

## 信心(海外)僱傭有限公司 Belief Employment Ltd

灣仔 🌁 3113 1188

Web Site: www.belief.com.hk

Ref. No. 女傭編號 H13546SJ

kg					
SHE EX HK 2017-2021 (4 YRS) FOR TAKE CARE OF KID AGED 3 YO AND SERVE 2 ADULTS. EX TAIWAN 2011- 2015 (4 YRS) FOR TAKE CARE OF KID AGED 5 YO AND SERVE 4 ADULTS.					

## Working Experience 工作經驗 1

Reason to Quit 離開原因: FINISH CONTRACT

Duration 工作期間 2017	to	2021	Place of Work	工作地點 HK
Care of New Born Baby Care of Children Care of Adult Care of Elderly Care of Disable	照顧初生嬰兒 照顧小孩 照顧成人 照顧長者 照顧傷殘	1 個 1 個 2 個 個 個	3 YO	Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡
Job Duty 工作範圍  □ Baby sitting 照顧嬰兒 □ Car washing 清洗汽車 □ Cooking 烹飪	☐ Care o	care of Childr al household w f pets 照顧寵物	/ork 家務 □	Taking care of Aged 照顧老人 Taking care of disabled 照顧傷殘 Gardening 園藝
Reason to Quit 離開原因 Working Experience J		TRACT		
Duration 工作期間 2011	to	2015	Place of Work	工作地點 TAIWAN
Care of New Born Baby Care of Children Care of Adult Care of Elderly Care of Disable	照顧初生嬰兒 照顧小孩 照顧成人 照顧長者 照顧傷殘	日 個 1 個 4 個 個 個	5 YO	Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡 Age 年齡
Job Duty 工作範圍:  ☐ Baby sitting 照顧嬰兒 ☐ Car washing 清洗汽車 ☐ Cooking 烹飪		care of Childr al household w f pets 照顧寵物	/ork 家務   □	Taking care of Aged 照顧老人 Taking care of disabled 照顧傷殘 Gardening 園藝

All data and information shown in this biodata is provided by the applicant. BELIEF EMPLOYMENT LTD is not responsible for any losses and damages caused by any discrepancy and incorrectness of the information and data provided by applicants in this biodata. Clients should verify by themselves the related information during the interviews and screenings. No guarantee for the authenticity and failed to verify the information of the helpers' personal data is hereby given by BELIEF EMPLOYMENT LTD.

以上資料由申請人提供·信心(海外)僱傭有限公司不會對申請人提供資料錯誤而導致的損失作出任何賠償。 客戶需於面試及甄選過程中自行核實相關資料·本公司對傭工個人資料之真確性·並不作出任何保證及未能核實資料。